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Večina jih pravi, da so študentska leta najlepša, a pri meni zaenkrat ni tako. Menim, da nam je 

bilo najlepše v srednji šoli. Bilo nas je manj, bolj smo bili povezani, boljše smo se razumeli. 

Na Srednji zdravstveni in kemijski šoli v Novem mestu sem dobila veliko znanja in izkušenj, 

zato nisem nikoli obžalovala vpisa v program kemijski tehnik. 

  

V spominu so mi najbolj ostali projektni dnevi, saj je bilo vzdušje tam sproščeno.  

 

Na maturo se z veseljem večkrat spomnim, ker sem se res vrhunsko odrezala. Sem pa mnenja, 

da se besede "matura" dijaki preveč bojijo, saj je to konec koncev samo izpit, na katerem 

pokažeš svoje znanje.  

 

Trenutno obiskujem 1. letnik kemijske tehnologije na Fakulteti za kemijo in kemijsko 

tehnologijo v Ljubljani. Znanje splošne kemije, ostalih “podzvrsti” kemije in praktične 

spretnosti so v 1. letniku na nivoju preteklega znanja. Matematika in fizika pa temeljita na 

gimnazijskem predznanju oz. nadgradnji le-tega.  

 

Z nazivom kemijska tehnica bi se lahko zaposlila, ampak sem se odločila za nadaljnji študij. 

Tudi zaposlitev bom kasneje iskala v tej smeri.  

 

Brez kemije ni ljubezni ne dobrega obroka. Je povsod okoli nas in je pomemben del našega 

življenja, zato jo z veseljem preučujem.  

 


